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VERSLAG 

Van de algemene ledenvergadering van de Algemene Branchevereniging VHS, 

gehouden op woensdag 11 oktober 2023, aanvang 14.00 uur, 

Van der Valk Hotel Amersfoort-A1 
    

 
 

Vertegenwoordigd zijn:  

 

AMI  Arthur de Ruiter 

Artitec Wallebroek Michel Struijk 

BSW Patrick Müller 

BUVA Homecare Systemen Detmer Deddens 

CES Nederland Marius Jansen 

DOM Nederland Melvin de Wever 

Dormakaba Nederland Martin Voorwinde 

Dulimex Taco Suerink 

Elton Rudi Dijksterhuis 

EVVA Nederland Rick Baayens 

GU-Nederland Patrick Blaauwendraad 

HMB Femke Oudshoorn 

Hoppe Benelux Angelo van Aken 

Maasland Groep Roelof Hoogers 

Maco Beschläge Harold Wisselink (voorzitter) 

Mauer Nederland Niels Smit 

Metafa Holland Marco Spruijt 

SIEGENIA-AUBI Frank Dijkhof 

Ten Hulscher Door & Window Desing Siebe ten Hulscher 

Venstertechniek Jurgen Rensen 

Winkhaus Nederland Dennis Sevat 

Algemene Branchevereniging VHS Arjen Koole 
 

 

1. Opening 

De voorzitter, de heer Wisselink, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

Speciaal welkom wordt geheten de heer Sevat van Winkhaus Nederland die vanaf 1 juli zijn 

toegetreden tot de VHS, en de heer Voorwinde die namens dormakaba voor de eerste keer bij 

een vergadering aanwezig is. Beide heren stellen zich kort voor.  

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.   

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen  

• Kerncijfers Veiligheidsregio’s -fatale woningbranden (bijlage 1) 

Dit document is ter informatie toegestuurde en behoeft geen verdere toelichting. 

 

• Ontheffingsbesluit ACM inzake overname Transferro door Zevij (bijlage 1a) 

De heer Koole geeft aan dat dit document is toegestuurd mede naar aanleiding van vragen 

of er tegen de overname vanuit de VHS bezwaar aangetekend kan worden. Vanuit ACM 

invalshoek is dit echter niet zinvol, zij redeneren altijd vanuit het oogpunt van de 

uiteindelijke consument. En in dit geval zal een fusie tussen Transferro en Zevij betekenen 

dat zij een sterkere positie hebben om betere condities met hun leveranciers af te sluiten, en 

hiermee dus in principe ook betere condities in de rest van de keten.  
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Gezien de versnelde besluitvorming lijkt het erop dat de ACM geen problemen verwacht wat 

deze overname betreft. 

 

3. Verslag Algemene ledenvergadering 12 april 2023 (bijlage 2) 

De heer Spruijt vraagt of in het bestuur nog gesproken is over zijn voorstel om in VHS verband 

iets te ontwikkelen om het kennisniveau in de handel te verhogen. De voorzitter geeft aan dat 

hier wel over gesproken is, maar dat besloten is hier op dit moment niet aanvullend nog iets 

mee te doen. Er zijn verschillende VHS publicaties die openbaar beschikbaar zijn, danwel door 

de leden gebruikt kunnen worden. Waarbij ook geldt dat veel leden hun eigen publicaties en 

activiteiten richting de handel organiseren.  

 

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd. 

 

4. Verenigingszaken 

4.1 Financiën  

4.1.1 Begroting 2024 – ter vaststelling (bijlage 3) 

De heer Koole geeft een toelichting op de begroting voor 2024. Gevraagd wordt naar de 

oorzaak van de stijging in de afdracht aan de Federatie Veilig Nederland. Aangegeven 

wordt dat er sprake is van een dubbel lidmaatschap van de VHS leden en ieder VHS lid 

de volwaardige contributie voor de Federatie betaald, die via de VHS wordt afgedragen. 

Door toename van het aantal leden wordt derhalve ook de afdracht hoger. Er wordt 

echter wel gesproken met de Federatie om hier naar te kijken, aangezien het bestuur ook 

van mening is dat de afdracht wel erg fors aan het worden is.  

 

De begroting voor 2024 wordt ongewijzigd goedgekeurd evenals het voorstel om de 

contributie en bijdrage voor de EPD’s ongewijzigd te laten voor 2024. Deze zal zoals 

gebruikelijk in twee termijnen gefactureerd worden.  

 

4.2 Vergaderschema 2024 (bijlage 4) 

De vergaderdata voor 2024 worden vastgesteld conform het voorstel. Besloten wordt om in 

principe de vergaderingen bij Van der Valk hotel Amersfoort-A1 te laten plaatsvinden.  

 

4.3 Bestuurssamenstelling (bijlage 5) 

4.3.1 Mevrouw Oudshoorn en De heer De Ruiter zijn herbenoembaar 

De voorzitter geeft aan dat conform het bestuursrooster mevrouw Oudshoorn en de heer 

De Ruiter aftredend en herbenoembaar zijn. Beiden hebben te kennen gegeven hiervoor 

beschikbaar te zijn. Er zijn geen andere kandidaten die zich voor het bestuur gemeld 

hebben.  

Gevraagd wordt om in te stemmen met de herbenoeming van mevrouw Oudshoorn en de 

heer De Ruiter. Dit voorstel wordt unaniem overgenomen.  

  

4.4 Lidmaatschapszaken 

Er zijn contacten met Citgez Trading over een mogelijk lidmaatschap. Zij konden vandaag 

niet als gast aanwezig zijn, maar hebben wel laten weten interesse te hebben.  

 

4.5 Federatie Veilig Nederland 

De heer Koole geeft aan dat er vanuit de Federatie twee activiteiten gepland staan voor 

volgend jaar. 

Op donderdag 11 januari 2024 zal de nieuwjaarbijeenkomst worden gehouden en op 10 en 

11 april 2024 staat de volgende editie gepland van het Firesafety en Security event.  

 

5. Verslag activiteiten/deelnames  

5.1. VHS Werkgroepen en projecten  

5.1.1. Werkgroep Kwaliteit en Regelgeving 

De heer Koole geeft een korte update over de activiteiten in de afgelopen periode van de 

werkgroep en de specifieke onderwerpen waar vanuit de werkgroep input voor geleverd 

is.  
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5.1.2. Collectieve brandproeven  

• Offertes Peutz small scale testen/testen kleine beproevingsinstallatie  

De heer Koole geeft een update. Er zijn tot op heden twee beproevingen geweest, 

waarbij er één geslaagd is. Het rapport hiervan is gereed. Door Peutz wordt nu 

gewerkt aan het EXAP-rapport. De verwachting is dat dit eind 2023 gereed is. 

Daarnaast is het de bedoeling om de rapporten ook in het Engels en Duits te laten 

vertalen en aan de leden aan te bieden. De kosten voor een rapport bedragen € 400,- 

voor de vertalingen wordt per taal en per rapport € 100,- extra in rekening gebracht. 

Planning is om eind dit jaar/begin volgend jaar te inventariseren welke rapporten de 

leden willen ontvangen, dit zal ook een formeel ondertekende aanvraag worden. Het 

is de bedoeling om op basis hiervan één totaalfactuur op te stellen per bedrijf.  

 

Er staan op korte termijn twee beproevingen gepland op ramen, voor de eerste 

beproeving is ook een teams uitnodiging verstuurd, zodat deze via een livestream te 

volgen is. 

 

Bij de stukken voor de vergadering zaten ook twee offertes van Peutz voor het laten 

uitvoeren van zogenaamde small scale beproevingen. Peutz heeft hiervoor twee 

verschillende opstellingen beschikbaar.  

Dit is echter geen VHS activiteit meer, het is derhalve aan de individuele leden om bij 

interesse hierin rechtstreeks met Peutz contact op te nemen.  

 

5.1.3. Herziening EPD’s   

• Ontwikkeling Milieuverklaringen VHS (bijlage 8) 

De heer Koole geeft een update. De ARGE EPD’s zijn helaas nog steeds niet 

beschikbaar. Tijdens het congres is aangegeven dat de verwachting is dat ze eind dit 

jaar voor nationale organisaties beschikbaar komen.  

Begin 2024 kunnen ze dan als het goed is aan de individuele leden worden verstrekt.  

De huidige EPD’s van ARGE zijn inmiddels wel verlopen. De informatie in de Nationale 

Milieudatabase is echter wel geactualiseerd en geldig. Deze is gebaseerd op het LCA 

rapport, en in Nederland apart geverifieerd.  

 

In het bestuur is besloten om aanvullend aan de ARGE EPD’s voor een aantal 

producten in VHS verband LCA’s op te laten stellen. Hiervoor is ook een notitie 

bijgevoegd.  

 

Om dit te realiseren is wel actieve betrokkenheid van leden nodig. Inmiddels is er een 

bureau ingehuurd die dit gaat begeleiden en zal er eind oktober een kick-off 

bijeenkomst plaatsvinden. Aan de aanwezige leden wordt gevraagd om bij interesse 

dit kenbaar te maken. Er zal in ieder geval nog een apart bericht en uitnodiging 

hiervoor verstuurd worden.  

 

5.1.4. Circulaire geveleconomie  

De heer Koole geeft een update over de stand van zaken. De formaliteiten voor het 

definitief toekennen en ook ontvangen van de subsidie zijn bijna afgerond. Omdat het 

project onderdeel is van een groter geheel binnen het Nationaal Groeifonds zijn er veel 

partijen die ieder zelf voor de aan te leveren documenten moeten zorgen. De 

verwachting is dat medio november de beschikking definitief wordt en dat dan ook van 

start gegaan kan worden.  

 

Voor het project Circulaire Geveleconomie betekent dit concreet dat er een bureau 

opgericht wordt waar de activiteiten in ondergebracht en aangestuurd worden. De eerste 

activiteit die voor alle deelnemende branche gestart zal gaan worden is het in kaart 

brengen van de kringlopen. Voor het hang- en sluitwerkgedeelte wordt hier capaciteit 

ingehuurd via een externe zzp-er (Arjen Schoustra van ArSyCon). Zodra dit van start 

gaat zal hier over gecommuniceerd worden. Hij zal hiervoor ook met meerdere 

individuele leden contact opnemen gedurende het proces. 
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Binnen de VHS is ter ondersteuning van dit project vorig jaar ook een werkgroep 

ingesteld, hier hebben vijf leden zich voor aangemeld (AMI, Maasland, Maco, Siegenia en 

Venstertechniek). Tot op heden is deze werkgroep nog niet bij elkaar geweest, maar 

zodra de activiteiten van start gaan zal dit wel het geval zijn. Geïnteresseerde leden 

kunnen zich uiteraard nog melden om hierin te participeren. 

 

5.1.5. Werkgroep BIM 

De voortgang van de werkgroep BIM is door persoonlijke omstandigheden binnen de 

werkgroep enigszins vertraagd. De eerste versie is in een afrondende fase, de 

verwachting is deze in november gereed zal zijn. Aansluitend zal dan een bijeenkomst 

georganiseerd worden voor de leden om dit te presenteren en toe lichten. Waarna ook de 

vervolgstappen in gang gezet kunnen worden, te weten het aanpassen van de software 

door de software leveranciers en het starten van pilots met individuele VHS leden met 

software leveranciers om versie 1 te gaan implementeren.  

 

5.2. VHS PR-activiteiten  

De heer Koole geeft een korte toelichting op de media activiteiten in de afgelopen 

periode. Naast een aantal persberichten is er ook een bijdrage geweest in het vakblad 

Profiel.  

 

5.2.1. VHS LinkedIn pagina  

Het aantal volgers op de LinkedIn pagina groeit gestaag, en ligt inmiddels boven de 330. 

  

5.2.2. VHS website  

De heer Koole geeft aan dat er wat problemen zijn met de website, die draait op een 

verouderde versie van wordpress. Er wordt gekeken in hoeverre dit eenvoudig op te 

lossen is. Voor nu betekent dit dat bij inloggen leden eerst op de wordpress pagina 

komen en via het huisje linksboven door moeten klikken om op de website en vervolgens 

het besloten gedeelte te komen.  

Zodra alles weer normaal werkt of indien er andere stappen genomen moeten worden zal 

dit gecommuniceerd worden. 

 

Bouwbeurs 

Door één van de leden is gevraagd om ook het onderwerp Bouwbeurs 2025 tijdens de 

vergadering te bespreken en dan met name of er interesse is om een VHS collectief op te 

zetten. De laatste editie hebben uiteindelijk maar twee VHS leden op de beurs gestaan. 

Vanuit het bestuur wordt aangegeven dat er tenminste tien leden dan hun interesse 

moeten tonen, anders zal er geen tijd en energie in gestoken worden. Na discussie blijkt 

dat op dit moment de animo minimaal is, hier zal derhalve geen actie op worden 

ondernomen. 

 

Door de heer Hoogers wordt geopperd of het een idee is om te kijken of er collectief iets 

gedaan kan worden op het Firesafety & Security event in Den Bosch. Na een korte 

inventarisatie blijkt dat zes leden hier wel interesse in hebben (Artitec, Dom, dormakaba, 

EVVA, GU en Maasland). Afgesproken wordt dat de heer Koole zal informeren naar de 

mogelijkheden en hier per e-mail over zal communiceren, zodat eventueel ook de leden 

die vandaag niet aanwezig zijn zich nog kunnen melden.  

 

5.3. Externe lidmaatschappen en vertegenwoordigingen 

5.3.1. ARGE – ARGE-congres 

De presentaties van het ARGE congres in Praag zijn ter informatie beschikbaar gesteld op 

het besloten gedeelte van de website. In 2024 zal het congres op 12 en 13 september 

plaatsvinden in Milaan.  

 

5.3.2. NEN/CEN  

• Uitgevoerde controles CE markering ramen en deuren veiligheidsvoorzieningen 

(bijlage 9 + 10) 
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De heer Koole geeft een korte toelichting op de door ILT uitgevoerde controles bij 

leveranciers van ramen en deuren en met name op de naar aanleiding hiervan 

gesteld vragen over veiligheidsvoorzieningen bij ramen. Het toegestuurde document 

van IFT geeft hierop een duidelijk antwoord. Dit is inmiddels ook naar de 

vertegenwoordigers in de gevelsector toegestuurd.  

 

• Nederlands Keurmerk voor Toegankelijkheid (bijlage 11) 

De heer Koole geeft aan dat onderwerp ook in de werkgroep kwaliteit en regelgeving 

is besproken en vast op de agenda staat. Deze organisatie en het door hun 

gehanteerde keurmerk waren echter tot voorkort onbekend. Waarbij de voorzitter 

van de stichting dezelfde persoon is als de voorzitter van de NEN commissie voor 

toegankelijkheid, wat toch wel enigszins bijzonder is.  

Inhoudelijk wordt er op dit moment niets mee gedaan en is het meer ter informatie 

toegestuurd.  

 

• Internationale normcommissies CEN 

 De heer Koole geeft een update over het CPR Acquis proces dat loopt. Dit moet eind 

2023 afgerond zijn, waarna er een advies naar de Europese Commissie zal gaan hoe 

om te gaan met geharmoniseerde eisen. Voor ramen en deuren en hang- en sluitwerk 

lijkt het erop dat de eisen fors zullen worden uitgebreid, zo gaan waarschijnlijk 

inbraakwerendheid en kinderveiligheid eronder vallen en zullen (op termijn) ook de 

milieuaspecten onder de CPR worden gebracht.  

 

Vervolgens geeft de heer Koole een korte update over de lopende onderwerpen in de 

verschillende CEN werkgroepen waar actief in wordt geparticipeerd.  

 

5.3.3. CCV – PKVW  

De heer Koole geeft aan dat van het CCV een voortgangsrapportage is ontvangen over 

de activiteiten in de afgelopen periode, deze is op het besloten gedeelte van de website 

geplaatst.  

 

Het onderwerp inbraakpreventie kent op dit moment een wat lagere prioriteit, vooral ook 

door het aanzienlijk gedaalde aantal inbraken. Dit maakt helaas ook dat er vanuit de 

overheid minder geld beschikbaar wordt gesteld en er ook bij particulieren minder animo 

wordt geconstateerd om daadwerkelijk het PKVW te willen behalen. Er zijn wel wat 

signalen dat in verschillende regio’s er weer een stijging is.  

 

De samenwerking met het CCV is er primair op gericht dat het logo gebruikt mag worden 

door de leden en dat er om het jaar een Veilig Wonen Dag wordt georganiseerd. 

Daarnaast is de heer Koole voorzitter van de werkgroep kwaliteit PKVW en lid van de 

Commissie van Belanghebbenden Crimi binnen het CCV.  

  

5.3.4. SKG-IKOB 

In juni is de gewijzigde versie van de AE 3104 gepubliceerd, met een uitbreiding van de 

eisen voor elektromechanisch en elektronisch hang- en sluitwerk.  

 

5.3.5. Contacten met gevelbranches (NBvT/VMRG/VKG/SKH/SHR) 

Naast de structurele periodieke overleggen met SKH/SKH/SHR zijn er ook weer wat 

frequenter contacten met de NBvT, al gaat het nog moeizaam. Deels wordt gekeken of 

gezamenlijk opgetrokken kan worden op het onderwerp brandwerendheid. De NBvT is 

zelf ook met een traject hiervoor bezig. Daarnaast loopt er ook een traject voor de 

bedienbaarheid van hang- en sluitwerk in relatie tot vervorming van deuren. De insteek 

vanuit de VHS is om hiervoor aansluiting te zoeken bij de Europese productnorm voor 

meerpuntsloten, onderzocht moet worden in hoeverre de testmethode hiervoor 

voldoende ruimte biedt. 
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5.3.6. Vertaz  

De jaarlijkse golfdag was dit jaar helaas slecht bezocht. Er is nog geen datum voor een 

nieuwe dag in 2024. De heer De Ruiter is vanuit de VHS betrokken bij de organisatie 

hiervan.  

 

Vorig jaar is ook aangekondigd dat Vertaz gevraagd heeft aan VHS om ze periodiek te 

informeren over ontwikkelingen op het gebied van normalisatie en regelgeving. Hierdoor 

zou Vertaz zich kunnen terugtrekken uit de normcommissie.  

Vanuit de VHS is hiervoor een voorstel gedaan, inclusief ook een vergoeding voor deze 

werkzaamheden. Waar tot recent nooit een reactie op was ontvangen. Inmiddels heeft de 

Vertaz zich weer gemeld en staat een afspraak hierover gepland.  

 

Gevraagd is in hoeverre het wenselijk is om informatie met de Vertaz over deze 

onderwerpen te delen. De heer Koole geeft aan dat op deze manier de VHS meer sturing 

kan geven over de informatie die de Vertaz leden krijgen. Als ze zelf in overleggen 

participeren hebben ze een meer directe invloed. Daarnaast kunnen onderwerpen waar 

vanuit de VHS juist meer aandacht voor gewenst is ook meer benadrukt worden.  

 

5.3.7. ETIM  

De heer Koole geeft een toelichting om het traject om te komen tot een convenant voor 

het versnellen van ETIM-classificatie in de bouw. Hierbij is samen opgetrokken met de 

Vereniging IJG en de Hibin, die al een soortgelijk convenant hebben. Insteek van het 

convenant is om als brancheverenigingen een duidelijke voorkeur uit te spreken voor 

ETIM en hier ook mee aan de slag te gaan. Uit het convenant volgt voor de leden alleen 

een verplichting om een quickscan te laten doen.  

Op woensdag 29 november staat in de middag een bijeenkomst gepland om dit toe te 

lichten en ook formeel het convenant te ondertekenen. Hier volgt separaat een 

uitnodiging voor.  

 

6. Rondvraag 

De heer Jansen vraagt hoe door de aanwezigen wordt aangekeken tegen het onderwerp 

duurzaamheid, met name ook met het oog op het initiatief van Zevij-Necomij met GSES 

hiervoor. Er volgt een discussie over wat er allemaal onder duurzaamheid beschouwd moet 

worden en wat hierbij de rol/relatie fabrikant ten opzichte van handel zou moeten zijn. Duidelijk 

is dat er veel ontwikkelingen zijn en er ook onderling grote verschillen zijn in hoeverre hier al 

stappen in ondernomen zijn.  

 

Met het oog op de Europese regelgeving die er op termijn wellicht voor alle bedrijven gaat 

komen, is dit wel een onderwerp waar wellicht ook collectief iets mee gedaan kan worden. De 

heer Koole geeft aan dat er in het verleden al samen met SKG-IKOB een MVO-regeling is 

opgesteld specifiek voor de VHS. Afgesproken wordt dat hij zal informeren in hoeverre er bij 

SKG-IKOB ontwikkelingen zijn op dit gebied en/of zij hier samen met VHS willen onderzoeken of 

het mogelijk is hier iets voor de branche voor op te zetten.  

 

7. Datum volgende vergaderingen en sluiting 

De volgende vergadering wordt gehouden op woensdag 24 april 2024, aanvang 14.00 uur (met 

lunch vanaf 13.00 uur), bij Van der Valk hotel Amersfoort-A1. Een outlook uitnodiging hiervoor 

zal worden verstuurd. 
 


